
UCHWAŁA NR XL/521/2021 
RADY MIEJSKIEJ  W SUWAŁKACH 

z dnia 29 grudnia 2021 r. 

w sprawie uwzględnienia petycji korporacji taksówkarskich 

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2021 r. 
poz. 1372 i 1834) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r. poz. 870) 
uchwala się, co następuje: 

§ 1. Uznaje się, wniesioną w dniu 2 listopada 2021 r., petycję: 

1) Edwarda G. przedstawiciela Radio Taxi „Hańcza”, 

2) Radosława R. przedstawiciela Stowarzyszenia Kierowców Taksówek Osobowych „Tele Taxi”, 

3) Piotra F. przedstawiciela „Radio-Taxi-Express”, 

4) Krzysztofa Ż. przedstawiciela „Taxi Okej”, 

5) Kazimierza J. przedstawiciela Taxi Osobowe „Taxi Wigry”, 

w sprawie określenia stref cen i cen maksymalnych obowiązujących przy przewozie osób 
i ładunków taksówkami na terenie Miasta Suwałki, za zasługującą na uwzględnienie. 

§ 2. Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do uchwały. 

§ 3. O sposobie rozpatrzenia petycji Przewodniczący Rady zawiadomi wnoszącego petycję. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

      

         

   

Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Suwałkach 

 
 

Zdzisław Przełomiec 
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UZASADNIENIE 

do uchwały w sprawie uwzględnienia petycji korporacji taksówkarskich. 

 

W dniu 2 listopada 2021 r. do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach została 
złożona petycja korporacji taksówkarskich, w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia cen 
maksymalnych obowiązujących przy przewozie osób i ładunków taksówkami na terenie Miasta 
Suwałki. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po wstępnej analizie złożonego wniosku, zwróciła się 
do Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego o wyrażenie opinii w zakresie oczekiwanych 
przez korporacje zmian. W wyniku analizy przedmiotowej petycji członkowie Komisji Strategii i 
Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach, na posiedzeniu w dniu 1 grudnia 2021 r., 
wyrazili pozytywną opinię co do zmiany ww. stawek przekazując swoje stanowisko Komisji 
Skarg Wniosków i Petycji. 

W toku dyskusji, która miała miejsce na posiedzeniu w dniu 6 grudnia 2021 r., które 
odbyło się z udziałem wnoszących petycję, członkowie Komisji zwrócili uwagę na konieczność 
zweryfikowania możliwości ograniczenia kompetencji organu stanowiącego wyłącznie do 
określenia stref cen świadczonych usług bez wskazywania ich wysokości. Z uzyskanej opinii 
prawnej wynika jednoznacznie, iż rada gminy przy określeniu stref cen zobowiązana jest 
jednocześnie do określenia wysokości stawek usług świadczonych w zakresie przewozu osób oraz 
ładunków na terenie gminy. 

W związku z powyższym, biorąc pod uwagę aktualne warunki ekonomiczne prowadzenia 
działalności gospodarczej w zakresie ww. usług, w szczególności z uwagi na znaczący w ostatnim 
czasie wzrost cen paliw, które są podstawowym kosztem tej działalności, jak również 
kompetencje przysługujące radzie gminy w zakresie kształtowania wysokości stawek tych usług, 
Komisja Skarg Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 22 grudnia 2021 r. wyraziła pozytywną 
opinię co do zmian wskazanych przez suwalskie korporacje taksówkarskie ujętych w 
przedmiotowej petycji, rekomendując Radzie Miejskiej w Suwałkach jej uwzględnienie poprzez 
podjęcie uchwały w zaproponowanym brzmieniu.  
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